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§ 16 
Skrivelse angående Järvabadet. Svar på skrivelse  
FSK 2020/695 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner och överlämnar kontorets 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Jan Valeskog m.fl. (S) och Clara Lindblom m.fl. 
(V) lämnar ett särskilt uttalande enligt följande: 
  

Denna skrivelses innehåll tillsammans med den muntliga 
frågan på förra nämnden från Sverigedemokraterna är mycket 
märklig. Frågan gällde hur mycket kostnaderna ökar för 
renande kemikalier på Järvabadet för att det finns många där 
som har heltäckande badkläder när man badar. Frågan 
uttrycker förstås inte en uppriktig oro för kostnader utan är 
som vanligt när det gäller Sverigedemokraterna med sin 
rasistiska agenda, ett uttryck för förakt för kulturer där vissa 
föredrar att simma i badkläder som är heltäckande. 
  
Oavsett storleken på badkläderna måste alla av hygieniska 
skäl duscha innan man badar i simbassänger som används av 
väldigt många. Att Sverigedemokraternas ”kulturkrig” 
omfattar alla politikområden, även idrottspolitik, är ett 
ytterligare bevis på hur långt denna nationalistiska och 
människoföraktande ideologi har kommit i Sverige. 

 
Handlingar i ärendet 
 FSK 2020/695-2 (Godkänd - R 1) Skrivelse angående 

Järvabadet. Svar på skrivelse 
 FSK 2020/695-3 Bilaga 1 Skrivelsen 
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